
DAY 1 Penang ✈ Transit City ✈ Beijing (MOB)
 Assemble at Penang International Airport for departure flight to Beijing
**Overnight on board
DAY 2 Beijing - Datong (B/L/D)
 Arrive in Beijing and transfer to Datong.
 The Hanging Temple,The entire temple is supported by beams driven deep into
the rock face, giving it the appearance of being suspended in mid-air from a
distance. It is renowned for its "strangeness, suspension, and ingenuity." Within the
temple, Confucianism, Buddhism, and Taoism coexist, creating a treasure trove of
ancient Chinese architectural wisdom and religious culture.
** Overnight at Datong Yungang Hotel or similar 5 stars
DAY 3 Datong - Ulanqab (B/L/D)
 Huayan Temple, a Liao Dynasty imperial temple in Datong, Shanxi, is renowned
for its unusual west-facing layout and its colorful sculptures, earning it the nickname
"Venus of the East."
 Yungang Grottoes, one of China's largest ancient cave complexes, were
constructed during the Northern Wei Dynasty and are renowned for their
spectacular Buddhist sculptures and fusion of Chinese and Western artistic styles.
**Overnight at Howard Johnson Dormond Hotel in Ulanqab or similar 5 stars
DAY 4 Ulanqab (B/L/D)
 Ulan Hada Volcano - Volcano Adventure: Visit the natural "Volcano Museum,"
experience a spacesuit walk, and experience the beauty of the snow-capped
volcano.
**Specially arranged winter snow viewing and hot spring bathing for a relaxing
and relaxing trip.
**Overnight at Liangcheng Mapao Hot Spring Hotel or similar 5 stars
DAY 5 Liangcheng - Hohhot (B/L/D)
 Dazhao Temple - A large Tibetan Buddhist temple in the southern Yuquan District

of Hohhot, Inner Mongolia, China, belonging to the Gelugpa (Yellow Sect) sect.
 Saisi Old Street, a century-old street brimming with Art Nouveau charm.
 Grand Mosque
 Kuanxiangzi - One of Hohhot's earliest foodie hotspots, many Hohhot delicacies

originated here. This neighborhood boasts a rich Islamic cultural atmosphere and
distinct ethnic characteristics.

***Overnight at Shangri-La Hotel, Hohhot or similar 5 stars
DAY 6 Hohhot - Whistling Sand Bay - Ordos (B/L/D)
 Thousand Island Lake in Saibei - Watch the sunrise over rime mist
 Singing Sand Bay - Experience a desert train, camel rides, an Ordos wedding
performance, and more (including cable car and Yuesha Island)

 Special arrangement includes a Singing Sand Bay Ski Package (3 hours of
free skiing, including ski suit, helmet, goggles, and gloves and ski coach)
to experience the "desert snow" of Singing Sand Bay in winter.

Remark: If you do not ski, you can choose snow play (3 hours of snow
tubing, 1 time snowmobile ride, 1 time snowmobile ride)
** Overnight at Ordos Wanda Jin Hotel or similar 5 stars
DAY 7 Ordos - Hohhot (B/L/D)
 Experience the Holy Lantern Blessing Ceremony at the Genghis Khan
Mausoleum (including electric car rides)
 Visit Kangbashi City and visit the Ordos Museum (exterior view) and the
Ordos Wedding Culture Park
 Night tour of the Daheihe Ice and Snow Park: Enjoy ice and snow activities
including a giant slide, snow tubing, and viewing ice sculptures and lanterns
(December 31st - February 20th, specific operating hours subject to
notification from the scenic area)
** Overnight at Shangri-La Hotel, Hohhot or similar 5 stars
DAY 8 Hohhot - Beijing (B/L)
 Return to Beijing by high-speed rail
 Visit the old Beijing hutongs (Yandaixie Street), Shichahai Bar Street, and

stroll along Wangfujing Street. Dinner at your own expense.
** Overnight at Four Points by Sheraton Beijing or similar 5 stars
DAY 9 Beijing ✈ Transit City ✈ Penang (MOB)
 After breakfast transfer to airport for flight back.
** Home sweet home

Validity: 01 Dec 2025 - 31 Jan 2026

C2D

◈ WULANHADA VOLCANO GEOPARK (SPACESUIT
EXPERIENCE + FREE 1 PHOTO)

◈ SKI PACKAGE (3 HOURS FREE SKIING, SKI SUIT,
HELMET, GOGGLES, AND GLOVES AND SKI COACH)

◈ YUNGANG GROTTOES
◈ DAHEIHE ICE AND SNOW PARK
◈ ALL 5 STARS HOTEL
◈ THOUSAND ISLAND LAKE SAIBEI - RIME AND
SUNRISE WATCHING

**Tour Leader Tipping Not Included
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**May Recommend Local Product on the Bus



DAY 1 槟城 ✈ 中转城市 ✈ 北京
集合于槟城国际机场乘搭客机飞往北京。
** 夜宿于机上
DAY 2 北京 - 大同 (早午晚餐)
抵达北京，乘车前往大同。

悬空寺，山西恒山悬崖峭壁上，始建于北魏，距今已有1500多年历
史。整座寺庙依靠横梁深插岩壁支撑，远看如同悬挂空中，以
“奇、悬、巧”著称。寺内儒释道三教共存，是中国古代建筑智慧
与宗教文化融合的瑰宝。

** 夜宿于大同云冈大酒店或同级 5星
DAY 3 大同 - 乌兰察布 (早午晚餐)
华严寺，山西大同的辽代皇家寺庙，以罕见的坐西朝东布局和被誉

为“东方维纳斯”的彩塑闻名。
云岗石窟，中国规模最大的古代石窟群之一，始建于北魏时期，以

壮观的佛像雕刻和融合中西的艺术风格闻名。
** 夜宿于乌兰察布多蒙德豪生酒店同级 5 星
DAY 4 乌兰察布 (早午晚餐)
乌兰哈达火山——火山奇遇：打卡天然“火山博物馆”体验身穿宇

航服漫步，感受冰雪覆盖的火山之美
**特别安排冬日赏雪泡温泉，旅途轻松解压
** 夜宿于凉城马刨温泉酒店同级5星
DAY 5 凉城 - 呼和浩特 (早午晚餐)
大召寺 - 中国内蒙古呼和浩特玉泉区南部的一座大藏传佛教寺院，属

于格鲁派(黄教)。
塞斯老街，一条充满新艺术风格魅力的百年历史老街
清真大寺
宽巷子 - 呼和浩特最早的美食聚集地之一，许多呼和浩特美食都发源

于此,该街区伊斯兰文化氛围浓郁，民族特色鲜明。
** 夜宿于呼和浩特香格里拉酒店同级 5 星
DAY 6 呼和浩特 - 响沙湾 - 鄂尔多斯 (早午晚餐)
塞北千岛湖 - 观雾凇日出
响沙湾 - 体验沙漠小火车，骑骆驼，鄂尔多斯婚礼表演等(含索道+

悦沙岛)

特别包含响沙湾滑雪套票（3小时畅滑，包含雪服+头盔+雪镜+手
套+滑雪教练），在冬季的响沙湾独享“沙漠飞雪”

* 备注：如不滑雪可调整为戏雪套票（雪圈3小时、雪地摩托1次、
雪地战车1次）
** 夜宿于鄂尔多斯万达锦华酒店同级5星
DAY 7 鄂尔多斯 - 呼和浩特 (早午晚餐)
成吉思汗陵 ,体验圣灯祝颂祈福仪式(含电瓶车)
康巴什城市,游览鄂尔多斯博物馆(外观)及鄂尔多斯婚礼文化园
夜游大黑河冰雪乐园：畅玩冰雪项目：大滑梯、雪圈漂移、观

冰雕及冰灯（12月31日-2月20日，具体营业时间以景区通知为
准

** 夜宿于呼和浩特香格里拉酒店同级5星
DAY 8 呼和浩特 - 北京 (早午餐)

乘坐高铁返回北京
游览老北京胡同—烟袋斜街，什刹海酒吧街，逛王府井大街，

晚餐自理
** 夜宿于北京福朋喜来登酒店同级5星
DAY 9 北京 ✈ 中转城市 ✈ 槟城 (机上用餐)
早餐后送往机场返回美丽的家园。
** 甜蜜的家

Validity: 01 Dec 2025 - 31 Jan 2026

◈ 乌兰哈达火山地质公园(宇航服体验+赠送旅拍 1张)
◈ 响沙湾滑雪（3 小时畅滑，雪服+头盔+雪镜+手套+

滑雪教练）

◈ 云岗石窟
◈ 大黑河冰雪乐园

◈ 全程 5星酒店
◈ 塞北千岛湖 - 观雾凇日出

**不含领队小费
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**车上会有车购

C2D


